
ПРОТОКОЛ
першого засідання громадської ради при облдержадміністрації

Дата проведення: 29.12.2021 р.
Початок заходу: 11.00.
Місце проведення: м. Краматорськ, вул. Катеринича, 13 (приміщення КП РТРК
«Регіон-Донбас») та в онлайновому режимі - за допомогою програмного
забезпечення Webex.
Присутні:
34 члени громадської ради при облдержадміністрації, з яких 17 осіб - в онлайновому
режимі;
Ольга ПРИСЯЖНЮК, заступник начальника відділу комунікацій з громадськістю
управління інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Донецької
обласної державної адміністрації.
Відсутні: Юлія ТЕРНОВА, голова Донецької обласної організації
фізкультурно-спортивного товариства «Україна».

Порядок денний:

1. Вступне слово представника управління інформаційної діяльності та
комунікацій з громадськістю облдержадміністрації.

2. Обрання членів лічильної комісії першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації.

3. Обрання головуючого першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації.

4. Обрання секретаря першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації.

5. Затвердження порядку денного і регламенту першого засідання громадської
ради при облдержадміністрації.

6. Обрання голови громадської ради при облдержадміністрації.
7. Обрання заступника голови громадської ради при облдержадміністрації.
8. Обрання секретаря громадської ради при облдержадміністрації.
9. Затвердження комітетів громадської ради при облдержадміністрації.
10. Про положення про громадську раду при облдержадміністрації.
11. Про формування річного плану роботи громадської ради.
12. Різне.
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1. Вступне слово представника управління інформаційної діяльності та
комунікацій з громадськістю облдержадміністрації

Слухали: Ольгу ПРИСЯЖНЮК, заступника начальника відділу комунікацій з
громадськістю управління інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю
Донецької обласної державної адміністрації - з інформацією, що відповідно до
протоколу установчих зборів з формування нового складу громадської ради при
облдержадміністрації від 27 листопада 2021 року затверджено розпорядженням
голови облдержадміністрації, керівника обласної військово-цивільної адміністрації
від 20.12.2021 № 1267/5-21 персональний склад громадської ради при
облдержадміністрації. Також вона зазначила, що на першому засіданні громадської
ради присутні 34 її члена, враховуючи зазначене, засідання громадської ради при
облдержадміністрації є правоможним, оскільки на ньому присутні (у тому числі
дистанційно) не менш як половина її членів від загального складу.

2. Обрання членів лічильної комісії першого засідання громадської ради
при облдержадміністрації

Слухали: Ольгу ПРИСЯЖНЮК - з пропозицією обрати з числа присутніх на
засіданні членів громадської ради при облдержадміністрації - членів лічильної
комісії першого засідання громадської ради при облдержадміністрації.

Члени громадської ради при облдержадміністрації висунули кандидатів:
- Ганну АВДІЯНЦ
- Світлану АГАДЖАНЯН
- Олену ГОЛОЩАПОВУ
- Олену ШАПОВАЛ

Голосували: за обрання зазначених кандидатів до складу лічильної комісії:
“ЗА” - одноголосно.

Ухвалили: Обрати до складу лічильної комісії Ганну АВДІЯНЦ, Світлану
АГАДЖАНЯН, Олену ГОЛОЩАПОВУ, Олену ШАПОВАЛ.

3. Обрання головуючого першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації

Слухали: Ольгу ПРИСЯЖНЮК - з пропозицією обрати з числа присутніх на
засіданні членів громадської ради при облдержадміністрації - головуючого першого
засідання.
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Члени громадської ради при облдержадміністрації висунули кандидатів:
- Ірину СТЕПАНОВУ
- Михайла ГРИНІКА

Михайло ГРИНІК взяв самовідвід.

Голосували: за обрання Ірини СТЕПАНОВОЇ головуючим першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації

“ЗА” - 32
“ПРОТИ” - 0
“УТРИМАЛИСЬ” - 2

Ухвалили: Обрати Ірину СТЕПАНОВУ головуючою першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації.

4. Обрання секретаря першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією обрати з числа присутніх
на засіданні членів громадської ради при облдержадміністрації - секретаря першого
засідання.

Виступила: Юлія ВОЛОДЧЕНКО - з пропозицією своєї кандидатури на цю
посаду.

Голосували: за обрання Юлії ВОЛОДЧЕНКО секретарем першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації.

“ЗА” - 33
“ПРОТИ” - 0
“УТРИМАЛИСЬ” - 1

Ухвалили: Обрати Юлію ВОЛОДЧЕНКО секретарем першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації.

5. Затвердження порядку денного і регламенту першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією поставити на
голосування питання затвердження порядку денного і регламенту першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації.
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Голосували:
“ЗА” - 30
“ПРОТИ” - 1
“УТРИМАЛИСЬ” - 3

Ухвалили: Затвердити порядок денний і регламент першого засідання
громадської ради при облдержадміністрації.

6. Обрання голови громадської ради при облдержадміністрації

Слухали: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА інформувала про необхідність обрати
голову громадської ради при облдержадміністрації та запропонувала членам
громадської ради при облдержадміністрації висувати кандидатури на посаду голови
громадської ради при облдержадміністрації.

Виступила: Ольга ПРИСЯЖНЮК - із зауваженням, що голову та його
заступника обирають з числа членів громадської ради на її першому засіданні
шляхом рейтингового голосування

Члени громадської ради при облдержадміністрації висунули кандидатів:
- Анастасію ПРОКОПЕНКО
- Ірину СТЕПАНОВУ
- Ярослава БОЙКА
- Михайла ГРИНІКА

Виступили: Михайло ГРИНІК, Анастасія ПРОКОПЕНК, Ярослав БОЙКО,
Ірина СТЕПАНОВА - з презентаціями своєї громадської діяльності, фахових
навичок та візії роботи громадської ради при облдержадміністрації протягом
наступних двох років.

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією поставити на
голосування питання обрання голови громадської ради при облдержадміністрації
серед наступних кандидатів: Анастасія ПРОКОПЕНКО, Ірина СТЕПАНОВА,
Ярослав БОЙКО, Михайло ГРИНІК.

Голосували (рейтингове голосування, бюлетені):

ПІБ кандидата Кількість голосів
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Михайло ГРИНІК 3

Ярослав БОЙКО 7

Анастасія ПРОКОПЕНКО 12

Ірина СТЕПАНОВА 12

Слухали: Ірину СТЕПАНОВУ - із зауваженням, що оскільки два кандидати
Анастасія ПРОКОПЕНКО та Ірина СТЕПАНОВА отримали однакову кількість
голосів, необхідно провести повторне голосування серед цих кандидатів та
пропозицією поставити на голосування питання проведення повторного голосування
відкритим способом (шляхом підняття руки).

Голосували:
“ЗА” - 31
“ПРОТИ” - 2
“УТРИМАЛИСЬ” - 1

Ухвалили: Провести повторне голосування серед кандидатів, які набрали
однакову кількість голосів, відкритим способом (шляхом підняття руки).

Виступив: Володимир РИБАЛКІН - з пропозицією провести додаткову
презентацію серед кандидатів на голову громадської ради при облдержадміністрації,
які набрали однакову кількість голосів.

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - із пропозицією поставити на
голосування питання додаткової презентації серед кандидатів на голову громадської
ради при облдержадміністрації, які набрали однакову кількість голосів.

Голосували:
“ЗА” - 12
“ПРОТИ” - 18
“УТРИМАЛИСЬ” - 2

Ухвалили: Не проводити додаткову презентацію серед кандидатів на голову
громадської ради при облдержадміністрації, які набрали однакову кількість голосів.
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Виступила: Ірина СТЕПАНОВА - із пропозицією поставити на голосування
питання обрання голови громадської ради при облдержадміністрації серед
наступних кандидатів: Анастасія ПРОКОПЕНКО, Ірина СТЕПАНОВА.

Лічильна комісія оголосила результати додаткового голосування за голову
громадської ради при облдержадміністрації:

Голосували (рейтингове голосування, відкрите):

ПІБ кандидата Кількість голосів

Анастасія ПРОКОПЕНКО 20

Ірина СТЕПАНОВА 14

Ухвалили: Обрати Анастасію ПРОКОПЕНКО головою громадської ради при
облдержадміністрації.

7. Обрання заступника голови громадської ради при облдержадміністрації

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з інформацією про необхідність обрати
заступника голови громадської ради при облдержадміністрації та пропозицією
висувати кандидатури на посаду заступника голови громадської ради при
облдержадміністрації.

Члени громадської ради при облдержадміністрації висунули кандидатів:
- Ярослава БОЙКА
- Тетяну СІГАЄВУ
- Ірину СТЕПАНОВУ

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією поставити на
голосування питання обрання заступника голови громадської ради при
облдержадміністрації серед наступних кандидатів: Ярослав БОЙКО, Тетяна
СІГАЄВА, Ірина СТЕПАНОВА.

Виступила: Тетяна СІГАЄВА - з презентацією своєї громадської діяльності,
фахових навичок та візії роботи громадської ради при облдержадміністрації
протягом наступних двох років.

Голосували (рейтингове голосування, бюлетені):
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ПІБ кандидата Кількість голосів

Ярослав БОЙКО 6

Тетяна СІГАЄВА 13

Ірина СТЕПАНОВА 14

Ухвалили: Обрати Ірину СТЕПАНОВУ заступником голови громадської ради
при облдержадміністрації.

8.   Обрання секретаря громадської ради при облдержадміністрації

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією визначитись з
кандидатурою Секретаря громадської ради при облдержадміністрації та запитанням
до Ольги ПРИСЯЖНЮК, чи є можливість звернутись до облдержадміністрації з
проханням надати представника облдержадміністрації для виконання функцій
Секретаря громадської ради при облдержадміністрації.

Виступила: Ольга ПРИСЯЖНЮК - звернула увагу, що за заявою громадської
ради при облдержадміністрації, голова облдержадміністрації, керівник обласної
військово-цивільної адміністрації може покласти функції секретаря громадської ради
при облдержадміністрації на представника облдержадміністрації.

Виступили: Михайло ГРИНІК - з пропозицією звернутись до
облдержадміністрації з проханням покласти функції Секретаря громадської ради при
облдержадміністрації на представника облдержадміністрації. Навів аргументи на
користь покладання функцій Секретаря громадської ради при облдержадміністрації
на представника облдержадміністрації.

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - з пропозицією поставити на
голосування питання про звернення до голови облдержадміністрації з проханням
покласти функції секретаря громадської ради при облдержадміністрації на
представника облдержадміністрації.

Голосували:
“ЗА” - 25
“УТРИМАВСЯ” - 8
“ПРОТИ” - 1
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Ухвалили: Звернутись до голови облдержадміністрації з проханням покласти
функції секретаря громадської ради при облдержадміністрації на представника
облдержадміністрації.

9.   Затвердження комітетів громадської ради при облдержадміністрації

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією визначитись з кількістю
та напрямками роботи комітетів громадської ради при облдержадміністрації.

Виступив: Михайло ГРИНІК - з пропозицією створити 7 комітетів і, виходячи
з того, что в структурі облдержадміністрації функціонує 21 департамент, за кожним
комітетом закріпити по 3 департаменти для взаємодії.

Виступила: Світлана РУДЬ - з пропозицією створити 5 комітетів, згідно з
кількістю заступників очільника облдержадміністрації, з метою охоплення
комітетами тих напрямків діяльності, в яких працюють заступники, а саме
напрямків:

1. Спорт, цивільний захист, мобілізаційна робота, транспорт, комунікація з
безпековими органами -  напрямок заступника Вадима ФІЛАШКІНА.

2. Соц. захист, освіта, наука, сім’я, молодь, діти - напрямок заступниці Юлії
КОСТЮНІНОЇ.

3. Розвиток базових галузей, охорона здоров’я, капітальне будівництво, охорона
навколишнього середовища - напрямок заступника Дениса КЛЮШНИКОВА.

4. Економіка, АПК, інвестиції, ЖКГ, містобудування - напрямок заступника Ігоря
МОРОЗА.

5. Фінанси, інформаційна діяльність, розвиток громадянського суспільства -
напрямок Голови облдержадміністрації Павла КИРИЛЕНКА.

Виступив: Олександр КАЛАЧОВ - з пропозицією до попереднього списку
комітетів додати Комітет з питань АТО, ООС.

Виступив: Михайло ГРИНІК - з пропозицією в комітетах створити
підкомітети.

Виступила: Тетяна КОШЕЛЬ - з пропозицією перенести питання
затвердження комітетів громадської ради при облдержадміністрації на наступне
засідання
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Виступив: Іван ВОЛЧОК - з пропозицією створити окремі комітети з питань
АТО і з питань ВПЛ.

Виступила: Олена КАЛУГІНА - з інформацією про наявність Департаменту з
цифрової трансформації та проханням додати цей напрямок до роботи одного з
комітетів і в подальшому в його складі утворити підкомітет з питань цифрової
трансформації.

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - запропонувала орієнтовну назву
комітетів, що будуть утворені в громадській раді при облдержадміністрації:

1. Комітет з економіки та інноваційно-інвестиційної діяльності (економіка, АПК,
інвестиції, ЖКГ, цифрова трансформація, містобудування).

2. Комітет з соціально-гуманітарних питань (соц. захист, сім’я і молодь, освіта,
культура, патріотичне виховання, діти).

3. Комітет з АТО, правоохоронної діяльності та спорту (спорт, цивільний захист,
мобілізаційна робота, транспорт, комунікація з безпековими органами, робота
в населених пунктах вздовж лінії розмежування).

4. Комітет з екологічно-промислових питань (розвиток базових галузей, охорона
здоров’я, капітальне будівництво, охорона навколишнього середовища).

5. Комітет з розвитку громадянського суспільства(фінанси, інформаційна
діяльність, розвиток громадянського суспільства).

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - з пропозицією поставити на
голосування питання про затвердження 5 комітетів в структурі громадської ради при
облдержадміністрації відповідно до напрямків роботи голови облдержадміністрації,
керівника обласної військово-цивільної адміністрації та його заступників.

Голосували:
“ЗА” - 27
“ПРОТИ” - 2
“УТРИМАЛИСЬ” - 5

Ухвалили: Затвердити 5 комітетів в структурі громадської ради при
облдержадміністрації відповідно до напрямків роботи голови облдержадміністрації,
керівника обласної військово-цивільної адміністрації та його заступників.
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10. Про положення про громадську раду при облдержадміністрації.

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з пропозицією прийняти за основу
Типове положення про громадську раду при міністерстві, іншому центральному
органі виконавчої влади, Раді міністрів Автономної Республіки Крим, обласній,
Київській та Севастопольській міській, районній, районній у мм. Києві та
Севастополі державній адміністрації, з подальшим внесенням змін та доповнень до
нього.

Виступила: Світлана РУДЬ - з пропозицією озвучити інші варіанти вирішення
цього питання, а саме:

- голосувати не за прийняття за основу Типового положення на цьому засіданні,
а за пропозиції щодо змін та доповнень до Типового положення;

- відкласти це питання для більш детального ознайомлення членів громадської
ради при облдержадміністрації з діючим Положенням про громадську раду
при облдержадміністрації та напрацювань змін та доповнень до нього і
розглянути це питання на найближчому засіданні.

Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - з пропозицією поставити на
голосування одразу два питання:

1. відкласти вирішення питання порядку денного “Про положення про
громадську раду при облдержадміністрації” на найближче засідання з метою більш
детального ознайомлення членів громадської ради при облдержадміністрації з
діючим Положенням про громадську раду при облдержадміністрації та підготовки
пропозицій щодо змін та доповнень до нього;

2. відкласти вирішення питання порядку денного “Про формування річного
плану роботи громадської ради” на найближче засідання з метою підготовки
пропозицій щодо цього питання.

Виступив: Михайло ГРИНІК - з пропозицією голосувати за ці питання
окремо і запропонував щодо першого питання - перенести, а щодо другого -
обговорити та закласти основу для формування річного плану роботи громадської
ради.

Виступила: Ольга ПРИСЯЖНЮК - з зауваженням, що річний план роботи
громадської ради може бути затверджений протягом трьох місяців з дати
затвердження складу громадської ради.
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Виступила: Головуюча першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірина СТЕПАНОВА - з пропозицією поставити на
голосування питання відкладення вирішення питання порядку денного “Про
положення про громадську раду при облдержадміністрації” на найближче засідання
з метою більш детального ознайомлення членів громадської ради при
облдержадміністрації з діючим Положенням про громадську раду при
облдержадміністрації та підготовки пропозицій щодо змін та доповнень до нього.

Голосували:
“ЗА” - 23
“ПРОТИ” - 0
“УТРИМАЛИСЬ” - 11

Ухвалили: Відкласти вирішення питання порядку денного “Про положення
про громадську раду при облдержадміністрації” на найближче засідання з метою
більш детального ознайомлення членів громадської ради при облдержадміністрації з
діючим Положенням про громадську раду при облдержадміністрації та підготовки
пропозицій щодо змін та доповнень до нього.

11. Про формування річного плану роботи громадської ради

Слухали: Головуючу першого засідання громадської ради при
облдержадміністрації Ірину СТЕПАНОВУ - з інформацією, що річний план роботи
громадської ради може бути затверджений протягом трьох місяців з дати
затвердження складу громадської ради та з пропозицією поставити на голосування
питання відкладення вирішення питання порядку денного “Про формування річного
плану роботи громадської ради” на найближче засідання з метою підготовки
пропозицій щодо цього питання.

Голосували:
“ЗА” - 23
“ПРОТИ” - 0
“УТРИМАЛИСЬ” - 11

Ухвалили: Відкласти вирішення питання порядку денного “Про формування
річного плану роботи громадської ради” на найближче засідання з метою підготовки
пропозицій щодо цього питання.
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